
Verksamhetsrevisorernas rapport 2024 
Granskningsinriktning 

Verksamhetsrevisorerna ska granska genomförandekedjan från förbundsmöte till golfklubb, 
att kontrollera att fattade beslut blir genomförda. En workshop genomfördes vid erfaträffen i 
Jämtland/Härjedalen september 2024 som skapade tydlighet om förväntningar från GDF, 
SGF:s styrelse samt valberedning. Samtal med GS Gunnar Håkansson har gett mer inspel. 

Fokus för 2024 har framförallt legat på att gå igenom dokument som arbetsordningar, 
styrelseprotokoll samt GS rapporter. 

 

Aktiviteter under 2024  

• SGF Förbundsmöte  
• GDF planeringskonferens   
• Workshop vis Golf-ERFA, Östersund  
• Deltagande vid GDF konferens Stockholm  
• SGF beredningsmöte  
• SGF styrelsemöte  
• Samtal med Generalsekreterare Gunnar Håkansson  
• Samtal med Anders Lundgren, Nexia Revision  
• Dokumentstudier; protokoll från FM och FS, arbetsordningar GS och FS, rapporter 

från generalsekreteraren 

 

Observationer 

Som helhet fungerar Svenska Golfförbundet mycket bra. Både förtroendevalda och 
tjänstepersoner har en mycket hög ambitionsnivå.  

Arbetsordningarna för GS och SGF:s styrelse är tydliga och stämmer väl överens med det som 
utförs. Vi noterar att arbetsordningen för GS innehåller flera skrivningar om vad som inte ska 
göras. Detta kan tyda på att den är föråldrad och behöver en omarbetning. 

SGF:s styrelseprotokoll är välskrivna och utförliga vilket ger goda möjligheter att följa 
processerna. Bilagor bifogas med alla underlag. I protokollen finns en beslutslogg där det blir 
tydligt och enkelt att följa ärenden och se att besluten genomförs. Det enda som skjutits fram 
ett flertal gånger är en genomgång med försäkringsbolaget. 

Flödena vad gäller motioner, idéskiss och strategiarbete är tydliga och processerna drivs 
framåt planenligt. 

GS-rapporterna utkommer månadsvis. De är ambitiösa och välskrivna, de visar på den stora 
bredden av frågor som SGF arbetar med och det finns länkar för den som vill fördjupa sig mer. 



Här redovisas arbetet som pågår inom golfen. Rapporten skickas till GDF-Ordförande, 
Valberedning och Verksamhetsrevisorer samt till PGA, GAF och SGA. Dessa rapporter har 
saknat sändlista och tydlighet om hur de kan spridas vidare. 

Verksamhetsinriktningen är ett viktigt strategiarbete för att ta ut riktningen framåt och 
skapa målsättningar för golfen i Sverige. Planerna som tagits fram följs. På distriktens 
höstmöten/konferenser deltar SGF med förtroendevald samt tjänsteperson för att processleda 
och inhämta tankar från engagerade personer i klubbar och distrikt. Här ges klubbarna 
möjlighet till ett mer direkt inflytande. För att diskussionerna ska hållas på rätt nivå – vilka 
är de viktigaste frågorna att arbeta med – krävs tydliga instruktioner. Risk finns annars att 
frågorna handlar om det som ligger närmast. 

Vi noterar att deltagandet från klubbarna varierar. Likaså har en remiss skickats ut till 
distrikten med svagt gensvar.  

Detta tyder på att den demokratiska processen kan behöva stärkas och vitaliseras. Länkarna 
mellan klubbar och distrikt är viktiga för ett fortsatt välmående golfsverige. 

Idéskissen som utvecklades till en proposition om kapacitetstak har arbetats fram med dialog 
vid GDF-konferenser, Förbundsmötet, distriktsmöten och andra tillfällen.  

 

Sammanfattning 

SGF är välskött med välutvecklade rutiner som följs. 

Protokoll och rapporter är välskrivna och tydliga. 

Det finns anledning att titta mer på att vitalisera den demokratiska processen för att stärka 
länken klubbar, distrikt och SGF. 
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